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Matei 5: 48,     “Fiţi dar şi voi desăvârşiţi, cum şi Tatăl vostru din ceruri este desăvânşit” 
 
Filip.3: 13-16, “Fraţilor, eu nu cred că L-am apucat încă, dar fac un singur lucru:  uitând  ce  este  în 
urma  mea,  şi  aruncându-mă  spre  ce este  înainte,  alerg spre ţintă,  pentru premiul 
chemării cereşti a lui Dumnezeu, în Christos Isus. Gândul acesta să ne însufleţească 
pe  toţi  care  sântem  desăvârşiţi,  şi  dacă  în  vreo  privinţă  sânteţi  de  altă  părere, 
Dumnezeu vă va lumina şi în această privinţă. Dar în lucrurile  în  care  am  ajuns  de 
Aceeaşi  părere, să  umblăm  la  fel” 
 
Col.1: 26-29,  “Vreau să  zic,  taina ţinută ascunsă din veşnicii şi  în toate veacurile,  dar  descoperită 
acum  sfinţilor Lui,  cărora Dumnezeu  a  voit să  le  facă cunoscut care  este  bogăţia 
slavei  tainei  acesteia între Neamuri, şi anume: Christos  în voi, nădejdea  slavei.  Pe 
El Îl  propovăduim  noi,  şi  sfătuim  pe orice  om,  şi  învăţăm  pe  orice  om  în  toată 
înţelepciunea, ca să  înfăţişăm pe orice om,  desăvârşit  în Christos Isus.  Iată  la  ce 
lucrez eu,  şi mă  lupt după  lucrarea  puterii Lui,  care  lucreaz ă cu  tărie  în  mine.” 
 
       Fratele Branham a fost întrebat despre Scriptura din Efeseni 4: 11-13 : “Devenim noi toţi desăvârşiţi prin 
ascultarea acestor benzi, sau ar trebui noi să fim aici, unde darurile Duhului operează şi sânt diferitele slujbe din 
biserică pentru a ajuta desăvârşirea  noastră? Inimile noastre au crezut tot Cuvântul lui Dumnezeu.” 
       Nu. Ei vor să vină aici la biserică pentru desăvârşire. Aceea face ca noi să avem părtăşie unul cu altul, 
aici la biserică, dar desăvârşirea vine între noi şi Dumnezeu. Sângele lui Christos este ceea ce ne desăvârşeşte 
pe noi în Duhul Sfânt. 
 Deci, noi avem câteva daruri operând printre noi, şi noi vom fi foarte bucuroşi să avem părtăşie cu voi, 
(aceea are o cale la care voi lucraţi), sau vreţi să veniţi să aveţi părtăşie cu noi, orice ce noi am putea face, noi 
sântem foarte bucuroşi să o facem. Dar acum, desăvârşirea aparţine lui Christos.  
INTREBARI SI RASPUNSURI -- JEFF.IN  COD  SUNDAY_  64-0830M Par.  1110-220 
 

Acum: “De aceea să lăsăm adevărurile începătoare a lui Christos, şi să mergem spre cele 
desăvârşite”.(Evrei.6: 1) 

Îmi place de Pavel când spune aceste lucruri. Pavel nu a fost nici o dată o persoană căreia să-i placă să 
stea prea mult pe loc; lui i-a plăcut să continue să meargă mai departe (în adâncime). O dată, în Scriptură, el a 
zis, “Uitând de lucrurile ce sânt în urma mea, mă arunc înainte, şi alerg spre ţintă, pentru premiul chemării 
cereşti” Vedeţi, el continuă să preseze înainte (Filip.3: 13-16). Aici (Evr.6: 1) El a zis: “Acum uitând principiile 
doctrinale începătoare ale lui Christos…(Cine era El, Ce era El)… să mergem către cele desăvârşite…” 

Mai întâi noi vrem să aflăm, “Putem noi fi desăvârşiţi?” Şi noi aflăm în Scriptură, în Matei 5: 48, că Isus 
a zis, că noi trebuie să fim la fel de perfecţi ca şi Dumnezeu, sau noi nu vom intra înăuntru. 

Apoi noi aflăm că fiecare din noi am fost născuţi în păcat, şi în fărădelege, am venit în lume vorbind 
minciuni. Şi nu este nici un lucru bun în noi (Rom.3: 9-18). Deci, cum am putea fi noi vreodată desăvârşiţi? 
 Acum, aici este ceea ce noi aflăm atunci (peste… citind, luând Scriprtură cu Scriptură), că Isus, printr-o 
singură jertfă, a desăvârşit pentru totdeauna Biserica Lui (Evrei. 10: 14). Noi sântem atunci desăvârşiţi prin 
Christos (Rom.8: 1). Şi sântem liberi de judecata prin Christos (Ioan 11: 25-26). Noi niciodată nu vom muri 
prin Christos. Noi am trecut de moarte şi am găsit Viaţa prin Christos; nu printr-o biserică, nu printr-o 
denominaţiune, nu prin ceva fantastic, nu prin vorbirea în limbi, nu prin strigăte, nu prin tremurat, nu prin dans 
în Duhul, ci prin har! (Efes.2: 8-9). 
EVREI CAPITOLUL. 6 -- JEFF.IN  HEB  SUNDAY_  57-0908E  Par.  206-247 
  

Pavel a zis, “Să lăsăm deoparte acele lucruri acum “ (Evrei.6: 1-3). 
“Aceea este în regulă, dar noi o vom face aceasta. Noi vom boteza oamenii, şi noi vom pune mâinile 

peste ei pentru vindecarea lor şi aşa mai departe”. 
 Noi am putea să o luăm verset cu verset, fiecare din aceste lucruri. Botezul, noi îl credem. “Este o 
singură nădejde, un singur Domn, o singură credinţă, un singur botez.” (Efeseni 4: 4-6). Noi credem că acolo 
este un botez. Noi credem în invierea morţilor: desigur. Noi credem că Isus a murit şi a înviat din nou. Noi 
credem aceea. Punerea mâinilor pentru bolnavi, aceea este ce spune: “Aceste semne vor urma pe cei ce cred. 



Dacă ei îşi pun mâinile peste cei bolnavi, ei se vor însânâtoşa.” (Marcu 16: 18). Noi credem aceea. Dar ce este 
aceea? Pavel a zis, “Toate sânt lucruri vechi (moarte)”. Este ceva ce voi faceţi. Acum, haideţi să mergem spre 
desăvârşire. Oh, doamne. 
 Noi venim la Tabernacol; nu la fundaţie, la Tabernacol, Tabernacolul Însuşi. Aceea este temelia: legea, 
şi neprihănirea, şi alăturarea la biserică, şi luând botezul botezul, şi punerea mâinilor. Acelea sânt în toate 
rânduiala bisericii, dar acum, haideţi să mergem la cele desăvârşite. Şi acolo este doar Unul care este desăvârşit; 
Acela este Isus. 
 Acum, 1.Corinteni 12. Cum putem noi intra in acel Trup? “Prin strângerea mâinilor?” Nu, domnule. 
“Prin aderarea la biserică?” Nu, domnule. “Prin botezarea inainte sau înapoi?, în numele Tatălui, Fiului şi al 
Duhului Sfânt? Numele lui Isus Christos, Numele Trandafirului din Sharon, Crinului din Vale, Steaua 
dimineţii? Sau orice aţi vrea voi?” Aceea nu are nimic de a face cu aceea, doar un răspuns al unei bune 
conştiinţe către Dumnezeu (1Petru 3: 20-21). Şi totuşi noi ne agităm, şi ne dăm importanţă, şi comentăm, şi ne 
despărţim, şi facem diferenţe. Aceea este corect. Dar toate acestea sânt lucrări moarte. Noi mergem spre 
desăvârşire.  
 Acelea sânt lucrurile pe care le-am făcut (şi) eu. Un slujitor v-a botezat. Indiferent cum v-a botezat el, 
cu faţa în sus sau cu faţa în jos, sau de trei ori, de patru ori, sau doar o dată, sau oricum a făcut-o el, aceea nu 
are nimic de a face cu aceasta. Voi sânteţi doar botezaţi pentru părtăşia cu acea biserică, oricum, dovedint acelei 
biserici, că voi credeţi moartea, îngroparea, şi învierea lui Christos. 
 Punând mâinile pentru a vindeca bolnavii, aceea este minunat. Dar totul este natural, şi acel trup va muri 
din nou doar atât de sigur cum trăiţi voi acum. El va muri din nou. Acum, să lăsăm deoparte toate aceste lucruri 
şi să mergem spre cele desăvârşite. 
 Cum ajungem noi la desăvârşire? Aceea este ce vrem noi să ştim. Christos este desăvârşit (Evrei 5: 7-8). 
Dumnezeu a lăsat asupra Lui vinovăţia (sau păcatele) toturora. El a fost străpuns pentru fărădelegile noastre, 
lovit pentru păcatele noastre, pedeapsa care ne dă nouă pacea a fost asupra Lui, prin rănile Luzi sântem 
vindecaţi” (Isaia 53: 4-7). Acela este Trupul la care vrem să vă aducem pe voi. Acle este Trupul. De ce? Dacă 
tu eşti în acel Trup, tu nu vei vedea judecata (Ioan 5: 24), tu niciodată nu vei gusta moartea. Tu eşti liber de 
toată moartea, judecata, păcatul, şi toate celelalte, atunci când tu eşti în acel Trup. 
 “Cum intrăm noi în El, predicatorule? Prin asocierea la acest tabernacol ?” Voi sânteţi pierduţi prin 
aceasta. Voi nu puteţi să vă asociaţi la acest tabernacol, oricum; noi nu avem nici un fel de registru. “Cum vom 
putea noi intra în El ? Prin asocierea la ceva biserică?” Nu, domnule. “Cum vom intra în El?” Voi sânteţi 
născuţi în El (1.Petru 1: 23). “Printr-un singur Duh noi sântem toţi botezaţi într-un singur trup” (1.Cor. 12: 13). 
 Prin botezul Duhului Sfânt, noi sântem botezaţi în acel Trup şi sântem liberi de păcat. Dumnezeu nu vă 
mai vede; El Îl vede doar pe Christos. Şi când voi sânteţi în acel Trup, Dumnezeu nu poate să judece acel Trup. 
El deja a fost judecat. El a luat judecata noastră şi ne-a invitat pe noi înăuntru. Şi prin credinţă, prin har, noi 
păşim şi acceptăm iertarea noastră (Efeseni 2: 8-9). Şi Duhul Sfânt ne duce pe noi în părtăşie cu El. Şi noi nu 
mai umblăm după lucrurile lumii, ci noi umblăm în Duhul. Cuvântul  a venit la noi însufleţind. El a murit în 
locul meu. Eu sânt făcut viu. Iată aici sânt eu, cel care am fost o dată mort în păcat şi nelegiuire, acum fiind 
făcut viu (Efeseni 2: 1-5). Toată dorinţa mea este să-L slujesc pe El. Toată dragostea mea este pentru El. Toată 
umblarea mea vreau să fie în Numele Lui oriunde aş merge, orice aş face, eu Îl laud pe El. Dacă eu sânt la 
vânătoare, dacă eu sânt la pescuit, dacă eu mă joc cu mingea, … Orice aş face eu, eu trebuie să fiu “Christos în 
mine” în aşa fel de viaţă care mă va face pe mine să tânjesc să fiu în felul acela; nu doar vorbărie goală, nu doar 
bătaie pe spate (pe umăr) sau agitaţie în jurul bisericilor voastre. Aţi prins-o voi? “Printr-un singur Duh, noi 
sântem botezaţi în acel Trup, şi “când Eu văd Sângele, Eu voi trece peste voi”” (Exod. 12: 13). 
EVREI CAP. 5  SI  6 -- JEFF.IN  HEB  SUNDAY_  57-0908M Par.  185-115 
 

 Stagiile, (treptele) scopului etern pe care L-a avut El în Taina Lui, a fost acum descoperite. Observaţi, 
acolo sânt trei stagii ale desăvârşirii. Doar în felul în care El a răscumpărat lumea, în acelaşi fel El a 
răscumpărat Biserica Lui. El a răscumpărat poporul în trei stagii. Acum, priviţi, prima este justificarea, cum a 
predicat Luther; a doua, sfinţirea, cum a predicat Wesley; a treia, botezul Duhului Sfânt. Aceea este corect. 
Apoi vine răpirea. 
CINE ESTE  ACEST MELCHISEDEC -- JEFF.IN  V-5 N-10  SUNDAY_  65-0221E Par.  112 
 

 Noi vrem ca tu să fi salvat, prietene. Noi te vrem umplut (cu DuhulSfânt). Ţine minte, tu eşti salvat, 
desigur. Când tu accepţi pe Christos, tu eşti salvat (mântuit). Dar tu nu eşti convertit până cânt tu primeşti 
Duhul Sfânt. Acum, voi ştiţi aceea. Aceea este corect. 
 Isus i-a spus lui Petru în noaptea lepădării… El era deja salvat (mântuit). A zis, “Acum, după ce tu vei fi 
convertit, să întăreşti pe fraţii tăi” (Luca 22: 31-32). Aceea este corect. Oh, desigur. Voi aţi acceptat pe Christos 
ca şi Salvatorul vostru. Dar când tu eşti convertit, atunci este când tu eşti cu adevărat schimbat. Aceea este 



corect. El nu era schimbat încă. El s-a jurat înaintea Domnului, şi apoi L-a negat, şi toate celelalte.Dar după 
convertirea lui…. “După ce vei fi convertit, întăreşte pe fraţii tăi”. Aceea este corect. Este aceea corect? Aceea 
este ceea ce spune Scriptura oricum.Şi aceea o face corectă. Isus i-a spus lui Petru, care L-a urmat, şi a scos 
draci (Matei 10: 1), şi a făcut minuni, şi toate celelalte, a zis, “Tu nu eşti încă convertit. Dar după ce tu vei fi 
convertit (după ce te vei întoarce), să întăreşti pe fraţii tăi.” Aceea este corect. Acela este adevărul. 
DUMNEZEU ASCUNZANDU-SE IN SIMPLITATE --  ALBQ.NM  FRIDAY_  63-0412E Par.  E-139 
 

 Când tu eşti separat (rupt) de prima ta casatorie, prin moarte spirituală (Romani 7: 1-6). Acum, tu eşti 
născut din nou, sau recăsătorit din nou pentru o nouă uniune (căsătorie) spirituală, nu pentru o viaţă naturală a 
lucrurilor din lume, ci pentru Viaţă Veşnică. Acel germene care a fost în tine de la început, te-a găsit. 
 Acum, cartea ta veche este dusă împreună cu vechea ta căsătorie. Acum, numele tău în vechea ta carte a 
fost transferat. Acum, tu spui, “Vrei să-mi  spui tu mie că cartea mea veche…” Dumnezeu a pus-o în marea 
uitării Sale” (Mica.7 :18-19). Acum tu stai perfect înaintea lui Dumnezeu. 
 Acum, numele tău este acum în noua Carte, nu în Cartea Vieţii, ci în Cartea Vieţii Mielului. Ceea ce 
Mielul a răscumpărat, nu vechea ta natură a vechii tale căsătorii, ci tu eşti noua Mireasă. Haleluia! Noua ta 
Viaţă este în Cartea Vieţii Mielului, certificatul tău de căsătorie (Haleluia), unde germenul tău original (real) de 
la început a luat stăpânirea. 
 Acum, tu nu eşti doar iertat, ci tu eşti justificat. Glorie!  Justificat: Romani.5  zice, “De aceea, fiind 
justificat prin credinţă…” Priviţi atenţi la cuvântul acela. Cuvântul nu înseamnă iertat. Cuvântul (acela) 
înseamnă justificat. Nu înseamnă că tu eşti iertat. De exemplu, voi aţi auzit că eu m-am îmbătat şi am făcut ceva 
lucruri rele şi totul; apoi voi veniţi în jur şi îmi spuneţi… Voi aflaţi că de fapt eu nu le-am făcut pe acelea. Apoi 
voi veniţi în jur şi spuneţi, “Frate Branham, eu te iert”. Să mă ierţi? Îm primul rând eu nu le-am făcut. 
 Acum, dacă eu le-am făcut, eu sânt vinovat; dar voi aţi putea să mă iertaţi şi atunci nu aş mai fi vinovat; 
dar încă eu nu sânt justificat, pentru că eu de fapt am făcut acestea. Dar cuvântul “Justificat”, este ca şi cum tu 
nu ai făcut aceasta niciodată. Amin. Nici măcar nu este considerat de fel. Cum este făcută aceasta? În Cartea 
mării uitării a lui Dumnezeu, cartea voastră veche şi căsătoria este divorţată şi moartă şi nici măcar nu este în 
memoria lui Dumnezeu. Amin. Tu eşti justificat. De aceea fiind justificat… era acuzat… Tu ai fost acuzat; (dar) 
tu nu ai făcut niciodată aceasta, în primul rând. Vechea căsătorie este în marea uitării a lui Dumnezeu. Tu nici 
nu ai fost căsătorit cu aceasta, de la început. El, Mirele a purtat El Însuşi ruşinea ta în locul tău. El a luat locul 
tău, pentru că tu ai fost predestinat pentru El pentru a fi în Mireasa Lui înainte de întemeierea lumii. Biblia zice 
aşa. Tu eşti o sămânţă predestinată. (Galateni 4: 6-7). 
 Cum ai ajund tu să faci aceasta? Tu ai fost înşelat şi adus aici prin prima ta căsătorie – prin părintele tău 
adulter Eva. Nu este o vină a ta personală. Prin naşterea ta naturală, tu ai urmat pe Eva, care a comis adulter. 
Acela este motivul că tu ai fost născut un păcătos. Tu ai fost un păcătos de la început. Aceea este corect. Tu ai 
fost înşelat în aceasta. Nu, nu este vina ta directă. Tu niciodată nu ai făcut-o, pentru că acel mic germene care a 
fost în tine, a fost în tine  dinainte de întemeierea lumii. Dumnezeu a pus numele tău în Cartea Vieţii Mielului. 
 El, Mirele a luat ruşinea ta şi a pus-o în marea uitării prin spălarea cu Apa Cuvântului şi Sângele Vieţii. 
Aceea este ceea ce spune Biblia. 
 Primul vostru soţ cu care voi aţi fost căsătoriţi, lumea, Mirele uns, care v-a predestinat pe voi, v-a spălat 
prin spălarea cu (prin) apa bisericii? Aceea nu sună corect, nu-i aşa? Voi aţi putea găsi aceea în almanah, dar nu 
în Biblia lui Dumnezeu. Prin spălarea cu (prin) Apa Cuvântului, şi prin Cuvânt (Efeseni.5: 25-27). Voi staţi 
complet justificaţi ca şi cum voi niciodată nu aţi făcut-o de la început. 
 Acesta este mesajul meu către biserică acum. Voi staţi în picioare, dacă voi staţi pe Cuvântul lui 
Dumnezeu şi cu Cuvântul lui Dumnezeu, fiecare amin, fiecare iotă, fiecare titlu. Unde staţi voi? Eu încerc să vă 
spun vouă: Trageţi-vă deoparte dintre acele pleave şi veniţi aici afară în grâu unde voi vă puteţi coace la soare. 
Eu aud combinele venind. Voi staţi complet, justificaţi ca şi cum voi niciodată nu aţi făcut-o în primul rând. 
Haleluia. Vorbind despre Mulţumire. Eu mă simt cu adevărat bine. Eu sânt mai mult decât mulţumitor pentru 
aceasta decât orice aş şti eu.  
 Voi sânteţi curaţi, virtuoşi, Mireasa fără păcat a Fiului viului Dumnezeu. Fiecare bărbat sau femeie care 
este născută din Duhul lui Dumnezeu, şi spălată în Sângele lui Isus Christos, şi crede fiecare Cuvânt a lui 
Dumnezeu, stă ca şi cum voi nicodată nu aţi păcătuit de la început. Voi sânteţi perfecţi (desăvârşiţi). Sângele lui 
Isus Christos. 
 Dacă se presupune că eu trebui să mor în dimineaţa aceasta, şi un om mi-ar lua locul, eu nu aş putea 
muri pentru acel păcat. Cineva mi-a luat locul. Şi Isus, Cuvântul, a luat locul meu. El a devenit eu, un păcătos, 
pentru ca eu să pot deveni El, Cuvântul. Amin. Lăsaţi-mă să mă ţin cu adevărat de El, nu de biserică; ci de 
Cuvânt. Amin. 



 Oh, acea uniune spirituală a lui Christos în Biserica Lui acum, când carnea (trupul) devine Cuvânt, şi 
Cuvântul devine trup. Manifestat, dovedit, doar ceea ce Biblia spune că se va întâmpla în aceste zile, se 
întâmplă zi de zi. De ce, se acumulează atât de repede afară în aceste deşerturi, şi lucruri ce se întâmplă, încât 
eu nici măcar nu mă pot ţine cu ele (nu le pot urmări). Noi sântem lângă venirea Domnului Isus, pentru a fi uniţi 
cu Biserica Lui, unde Cuvântul devine Cuvânt. 
 Chemarea Duhului Sfânt cercetând inimile… Voi rămâneţi în picioare total. Voi niciodată nu aţi 
păcătuit de la început. Dumnezeu nici măcar nu cunoaşte… Este în marea uitării. Voi niciodată nu aţi făcut-o. 
Voi aţi fost acuzaţi de acuzatorul; dar cu adevărat voi aţi fost predestinaţi de la început să fiţi un fiu sau o fiică a 
lui Dumnezeu. Voi staţi aici spălaţi, şi vechea carte a divorţului vostru este pusă deoparte şi este moartă, cu 
totul în afara existenţei chiar şi în amintirea lui Dumnezeu. Voi sânteţi Mireasa lui Christos, virtuoasă, spălată 
în Sângele lui Christos: preţioasă, virtuoasă, fără păcat; Fiul lui Dumnezeu stând cu o pură, nepătată Mireasă 
Cuvânt pe care El a spălat-o prin Apa Sângelui Său Propriu, care a devenit trup şi S-a manifestat ca El să poată 
să vă ia pe voi, care aţi fost predestinaţi în sânul Tatălui înainte de început, la fel cum El era… 
 El era marele atribut a lui Dumnezeu, numit dragoste (iubire). Orice ai fi tu, tu eşti un slujitor al lui 
Dumnezeu. Orice ar vrea Dumnezeu ca tu să faci, unde este locul tău… Dumnezeu a pus în biserică ceva 
apostoli, profeţi, învăţători, păstori (Efeseni 4: 11-16). El a aşezat aceea prin virtutea predestinării Lui Însuşi. Şi 
tu ai fost acolo de la început. Prima ta căsătorie a fost anulată. Tu niciodată nu ai făcut-o, în primul rând, pentru 
că acolo este un singur lucru care o putea face şi acela ar fi, Dumnezeu venind jos, Însuşi, şi luând locul tău, în 
forma Fiului lui Dumnezeu, Isus Christos, şi spălându-te prin Apa… prin spălarea cu Apă prin Cuvânt. 
Cuvântul, nu denominaţiunea, Cuvântul te-a spălat pe tine. Dar dacă tu nu stai în Apa Cuvântului, cum vei fi tu 
spălat? Tu eşti încă la fel de pătat ca şi Eva. 
 “Oh, scumpe Mielule murind, Sângele Tău preţios nu îşi va pierde puterea Lui până când întreaga 
biserică răscumpărată a lui Dumnezeu va fi salvată să nu mai păcătuiască.” (1 Ioan 3: 4-6 şi 9; Ioan 5: 18). 
 Ce este păcatul? Păcatul este necredinţa (Ioan 16: 7-11), necredinţa în ce? În Cuvânt. Necerdinţa în 
Dumnezeu, care este Cuvântul. Pur, nealterat (Oh, Haleluia) plecând în curând spre ceruri. Amin. Stând gata 
pregătit… Gândiţi-vă, haina voastră spălată prin Apa Cuvântului sângerând. Cuvântul a devenit Sânge. 
Cuvântul a sângerat pentru tine, şi tu ai fost spălat în Cuvântul sângerând. Cuvântul sângerând, Viaţa lui 
Dumnezeu în Cuvânt, şi Cuvântul a sângerat pentru tine, pentru ca tu să poţi fi spălat de murdăria acestor 
prostituţii şi să fi spălat şi sfinţit prin spălarea Apei Cuvântului care face mintea şi inima ta să stea cu 
Dumnezeu şi cu Cuvântul Său. 
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 Acum, noi aflăm că acestă viaţă are tot felul de lucruri rele; deci de aceea, viaţa care va veni nu le va 
mai avea. Aceasta are pofte, şi boli, moarte, pentru că ce este aceasta? Aceasta nu este casa pe care El s-a dus să 
o pregătească. Aceasta este o casă e pestă (un depozit lucruri urâcioase) (traducerea este – spital de ciumaţi). 
Câţi ştiţi ce este aceasta? Desigur. Ei bine, aceasta este locul (trupul) în care noi locuim. O casă de pestă este 
locul unde ei pun tot felul de oameni bolnavi (un fel de spital ospiciu). Ei bine, aceasta este ceea ce a făct 
păcatul pentru noi: ne-a pus într-o casă pământească de pestă. Ei nu vor lăsa pe nimeni să intre în acest 
spital-ospiciu, pentru că acolo sânt tot felul de germeni care zboară în jur pe-acolo; şi oamenii vor lua aceşti 
germeni se vor infecta şi se vor îmbolnăvi. Şi păcatul ne-a adus pe noi în aceste ospicii ale diavolului 
(Romani.7: 22-25). 
 Oh, dar cealaltă este numită casa Tatălui Meu. “Eu merg să vă pregătesc un loc pentru voi, să vă scot 
din aceste ospicii şi vă vă duc în casa Tatălui Meu” (Ioan 14: 1-3). Amin. Acolo sânteţi voi Să vă scoată din 
aceste vechi ospicii din ale pământului (sau pămâteşti)… 
 El s-a dus să pregătescă un loc, un loc perfect (desăvârşit), unde nu există rău, nu există boală, nu există 
bătrâneţe, nu există moarte. Este un loc desăvârşit care vă cheamă pe voi la acea desăvârşire, şi voi trebuie să 
fiţi desăvârşiţi ca să ajungeţi acolo. Biblia spune aşa. Isus a spus, “Fiţi şi voi desăvârşiţi, cum şi Tatăl vostru din 
ceruri este desăvârşit”. Şi este o Împărăţie perfectă (desăvârşită), deci trebuie să fie şi oameni desăvârşiţi care să 
vină; pentru că voi trebuie să staţi şi să fiţi căsătoriţi cu un desăvârşit Fiu a lui Dumnezeu; şi voi trebuie să fiţi o 
Mireasă desăvârşită. Deci cum o veţi putea voi face prin orice altceva decât prin Cuvântul lui Dumnezeu 
desăvârşit, care este Apa de separaţie care ne separă pe noi de păcat. Amin.Aceea este corect. Sângele lui Isus 
Christos… Gândiţi-vă la aceasta. Cuvântul însângerat picurând, (Amin), Sângele, Cuvântul lui Dumnezeu 
sângerând Sângele ca să spele Mireasa în El. Amin. Da domnule. Ea stă perfectă (desăvârşită), fecioară, 
nepătată; Ea niciodată nu a păcătuit în primul rând. Amin. Ea doar a căzut în cursa păcatului. Acolo este casa 
Tatălui pe care El s-a dus să o pregătească. 
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